
ספדי תורה כי חוללה תפארתך

דברי כ"ק האדמו"ר מויזניץ שליט"א

שי מיוחד לבחורים העומדים בנסיון: “מטבע מבורכת” מהגאון הצדיק המקובל רבי יעקב מאיר שכטער שליט"א ומהגאון הגדול רבי משה צדקה שליט"א 

ביחד ננצח!
רבני חב”דרבני החסידיםרבני עדות המזרחגדולי ראשי הישיבות

בהוראת כ"ק האדמו"ר מגור שליט"א
הוכרז בכל הישיבות של החסידות ברחבי הארץ

כי עקב המצב שנוצר
אין להתייצב כלל בלשכות הגיוס

העדה החרדית

האדמו”ר מצאנז

זקן ראשי הישיבות

ראש ישיבת חברון

האדמו”ר מגור

ראש ישיבת תפרח

האדמו”ר מויזניץ

הראשון לציון

גדול רבני תימן

בדבריו בשיעורו השבועי בבית הכנסת ׳היזדים׳ אמר 

הרב כי ״כל בן תורה פטור מללכת לצבא, גם מי שהוא 

בטלן, לא לומד״. הגר״י הוסיף והסביר שאם ״הולכים 

לצבא מתקלקלים. יש שם חיילות, יש שם קצינים, ניבול 

פה. יש שם דברים נוראיים, יש שם... לא הולכים לשם. 

נקודה״.

בהקלטה נוספת אמר הרב כי אין לשתף פעולה עם 

הצבא. אף ״מי שמקבל צו גיוס, יקרע את צו גיוס, לא 

ילך. הוא בתורה. הוא חייל בצבא השם. לא יפחד מהם. 

בוודאי שהוא לא ישמע להם. אם ייקחו אותו לבית סוהר 

- יבוא איתו ראש הישיבה. חבל שלא מבינים את 

הדברים האלה. התורה מגינה עלינו בכל הדורות. איך עם 

ישראל שרד 2000 שנה בגלות? שרדנו רק על ידי התורה. 

לא הייתה מדינה ולא היה שום דבר. איך שרדנו? על ידי 

התורה הקדושה. הם לא מבינים את הדברים האלה״.

כל בן תורה פטור מהצבא

גם מי שלא לומד!!

מרן הראשון לציון הרב יצחק יוסף שליט”א

גדולי התורה מרנן ואשי הישיבות הורו לנו: ”הבדלו 

מתוך העדה הרעה הזאתי׳. בכזה מצב צריך להתנתק 

מהם לגמרי, כשהם אומרים לא, אנו צריכים לומר כן. וכן 

ההיפך.

היות וכל הגזירה שלהם היא כדי לסגור את הישיבות, 

לסגור את מקומות התורה, צריך להתנתק מהם לגמרי. 

לא להיות מתייצב על דרך לא טוב, זה גם נכלל ב״ועשית 

ככל אשר יורוך”.

שאדם לא יאמר לעצמו: אני הולך רק פעם ראשונה 

שניה, אני יסתדר איתם וכר. בשעת השמד צריך למסור 

נפש אפילו על ערקתא דמסאני. אין שום ספק 

שהעומרים בראש לא מתכוונים לכלום (שוויון בנטל, 

פיקוח נפש וכר), הם מתכוונים רק לדבר אחד: 

שתשתכח תורה מישראל רה״ל.

כ”ק האדמו”ר מצאנז שליט”א
בדבריו בטיש יארצייט של אביו

בעל ה’שפע חיים’ זצוק”ל - ט’ תמוז תשפ”ד

“היות וכל הגזירה שלהם היא כדי לסגור את 
הישיבות, לסגור את מקומות התורה, צריך להתנתק 

מהם לגמרי. לא להיות מתייצב על דרך לא טוב”
אנחנו יודעים שללכת לצבא זה אומר להתנתק לגמרי, 

לפרוק עול תורה ומצוות, גם אם נניח שבחור שלא לומד, 

אם היה ״חיילות של בית דוד״, זה היה ״מלחמת מצווה״. 

אבל שאתה תאבד חלילה את כל עולמך הרוחני, ותעבור 

על ג׳ עבירות חמורות, ותהיה מחלל שבת, לזה אין היתר.

אנחנו צריכים לסמוך על דרך התורה, אין לנו דרך 

אחרת, בחורים צריכים לדעת, שהנושא זה כל הרוחניות 

שלהם.

יש כל מיני נוסחאות שמנסים לעשות... שיעשו 

פלוגות מיוחדות, או הצלה, וכדומה, לאלו שלא לומדים. 

המציאות מוכיחה שגם אם בתחילה הדרך נוכל לשמור 

על איזה שהיא רמה, בסופו של דבר זה נהפך למקומות 

של הפקרות ובחור בסוף מתדרדר שם, ואי אפשר 

לשמור אותם ברמה הרוחנית.

כלל ישראל נמצא בסכנת שמד כפשוטו!!! 
עומדים עלינו לכלותינו:!!

חבר מועצת גדולי התורה
הגאון הגדול רבי דוד כהן שליט"א

ראש ישיבת חברון
לקראת יקרת אחינו אנשי גאולתינו בית ישראל בכלל, וק״ק 

תימן בפרט, שמעו דבר ה׳ החרדים אל דברו.

א] ידוע הדבר ומפורסם הענין, כי אנחנו במשך גלותנו וגם כיום 

בעוה״ר ככבשה אחת בין שבעים זאבים, ומיליארדי אויבים 

אכזריים מקיפים אותנו מבית ומחוץ. תמהנו מרעות תשש כוחנו 

מצרות, ולולי ה* שהיה לנו, אזי חיים בלעונו. והדבר פשוט שרק 

בזכות התורה ולומדיה אנו מוגנים ושמורים, וכמו שאמרו חז״ל 

תורה מגנא ומצלא. היא שעמדה לאבותינו ולנו.

בזמנינו זכינו וזכתה ארץ ישראל להיות מרכז התורה בעולם, 

ובסייעתא דשמיא עולם התורה בארץ הקודש פורח ומשגשג. אמנם 

לדאבון הלב, רשויות השלטון עיניהם צרה בנו, ומבקשים לגדוע 

ולקרוע את בחורי ישראל מבית חייהם, ומכניסים בסכנה גדולה את 

כל היישוב בארץ הקודש ע״י גזירות שמד לגייס בני הישיבות, 

והטלת סנקציות על מוסדות התורה, ואינם מבחינים כי את הענף 

אשר הם יושבים עליו, הם מבקשים לכרות. ולא תקיא הארץ אתכם 

ח"ו בטמאכם אותה. באשר כל זכותנו וקיומנו בארץ הקודש, הוא 

מכח התורה הקדושה.

ב] והנה הישיבות הקדושות הן ״תיבת נח״ מפני מבול מים 

הזידונים של כפירה ופריצות וחיי הפקרות השוטפים כיום את כל 

העולם, כדור המבול ודור ההפלגה. ולא עוד אלא שאנו רואים תדיר 

שאפילו תלמידים שחוו משבר, ובתקופות מסויימות לא ראו סימן 

יפה במשנתם וביראתם וכו', בכל זאת במשך הזמן זכו וחזרו לצור 

מחצבתם, להתחזק בתורה ויראת ה׳ ולהקים בתים נאמנים 

בישראל, ורבים מהם אף זכו ושבו להיות בני תורה ממש. באופן 

שמתברר שהמשבר היה רק זמני, עד שהתבגרו יותר.

מאידך, לדאבון ליבנו אותם שערקו למסגרות הצבא או למסלולי 

שירות אזרחי וכדו׳, התקלקלו מבחינה רוחנית וירדו עד מאד 

ביראת שמים, ורבים מהם התדרדרו עד לעבירות החמורות 

שבתורה ה״י, ולא יצאו מהמשבר הרוחני. וזאת אפילו באותן 

מסגרות ומסלולים שהוכרזו כמותאמים לשומרי התורה, כאשר 

נתברר מתוך הנסיון כי הדבר שקר גמור. הטעייה מכוונת. וגדול 

המחטיאו יותר מן ההורגו.

על כן צריך להבהיר כי מצד ההלכה, האיסור שאסרו כל רבותינו 

ללכת לצבא או לשירות לאומי, הוא אף לבחור ולכל אדם שאינו 

במסגרת לימודים, ובכלל זאת כל המסגרות והמסלולים השונים. 

ואף אם יובטח שיהיו מותאמים לציבור החרדי, אין בדבריהם ממש. 

וכמו שהורו כל גדולי הדור, הן אשר נאספו לחיי נצח זצוק״ל, הן 

להבדיל החיים עמנו כיום שליט״א. וחובתינו למסור את נפשנו כנגד 

כל הגזירות הללו, כי הדבר ניגע בעיקרי התורה ממש, ובפרט שזו 

מגמתם לעקור ולהרוס את הדת מעט מעט רח״ל. וכל רעיון ׳שויון 

בנטל׳ שהם מנפנפים בפיפיותיהם, אינו אלא הסוואה למזימתם 

הרעה.

ג] כל שכן וקל וחומר אנחנו עדת קדומים, גזע ישישים ותרשישים, 

בני קהילות קדש תימן יע״א, ששלטון דערב רב דרס ורמס ברגל 

גאוה את יהדותנו, דווקא בעת עלייתנו לארץ קדשנו. בידוע 

ומפורסם כי עם ביאת רבבות יהודי תימן לארץ ישראל במבצע 'על 

כנפי נשרים' בשנת ה׳תש״ט, פתחו מדריכי הקיבוצים החילוניים 

ומפלגות השמאל, בציד־נשמות, והעבירו למולך החילוני אלפי ילדי 

ישראל כשרים במעברות ובמחנות העולים. תוך כפייה מצפונית 

אכזרית. אינקוויזיציה נגד תורת ישראל. רצח תרבותי ודתי. ממש 

פשע מחריד. וביד פעילי היהדות החרדית לא עלתה אז להציל, כי 

אס מעט מזער.

ברוך ה׳ יהדות תימן בעשרות השנים האחרונות החלה להשתקם 

ולחזור לשרשיה הטהורים. רבים הם בני ישיבות ואברכים תימנים 

וגם בעלי תשובה, כן ירבו. ועיני החילונים ׳שונאי הדת' רואות 

וכלות, שורש פורה ראש ולענה, בלשון מדברת גדולות. לכן הם 

מתחכמים ומאיימים להצר צעדינו. אל תפק ה׳ מאויי רשעים, זממם 

אל תפק.

ד] הלכך הננו עתה בקריאה נאמנה לכל אשר יראת ה׳ בקרבו, 

חזקו ונתחזקה בעד עמנו ובעד ערי אלדֹינו, הוסיפו והתחזקו בלימוד 

תורתנו הקדושה ושמירתה כעל בבת עינינו. חובתינו הגדולה בעת 

הזאת, אדרבה להגביר חיילים לתורה במסירות נפש, וחס וחלילה 

מלהיגרר למסגרות דלעיל אפילו בדרך עראי ובאופן זמני.

וגם מי שנפלט חלילה מעולם הישיבות, ומרגיש או חושש שכבר 

אבדה לו תקוה, יתחזק בעצמו להתחמם לאור התורה, ושב ירפא 

לו.

תורתנו הקדושה היא סוד ויסוד הקיום של עם ישראל. אין אומתנו 

אומה אלא בתורותֶיהָ, תורה שבכתב ותורה שבעל־פה. ועל לימוד 

התורה וקיומה מסרו אבותינו את נפשם בכל הדורות באמונת אומן, 

ואף אנו נצעד בדרכם לבטח. ולעמוד כחומה בצורה מול הרשעים, 

כאשר מדריכים גדולי התורה מאורי דורנו שליט״א.

ונסיים בקריאה של חיבה לבחורי החמד עמלי התודה ויראת ה׳ 

טהורה, שיוסיפו עשר מעלות בקודש להרבות זכיות לעצמם ולכל 

ישראל ולכל העולם, כי אם לא בריתי יומם ולילה וגו'. בפרט בעת 

ובעונה הזאת, שאנחנו בחבלי משיח, ומתקרבים לגאולה השלימה. 

אכי״ר.

כי לא יטוש ה׳ את עמו, ונחלתו לא יעזוב. עוצו עצה ותופר וגו'

ובקרוב ניוושע תשועת עולמים.

כעתירת צעיר צאן קדשים

לק״י

יום רביעי ב׳ ניסן ה׳תשפ״ד ב׳של״ה




בהוראת גדולי ישראל שליט"א הוקם ארגון "אחים אנחנו" המתנהל בפריסה ארצית, מטפל ומסייע לבחורים ואברכים שקבלו צווי התייצבות או גיוס ומאויימים מהצבא, ובס"ד כבר סייעו עד עתה לכ-5000 צעירים.
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